
The Path to a Sucessful Project : 6 Key Steps
1. APPROVAL DRAWINGS
What makes or breaks the success of a custom project is the attention given to the verification of approval drawings on site. 

Approval drawings provide complete dimensioned details of your order. Please study them carefully and verify the measurements 
against site conditions. If necessary, you can note any changes directly on the drawing. Sign and return one copy to the engineer 
who worked on your project. 

Important: the customer and/or end user is responsible for all final dimensions and specifications. This includes all safety codes 
and building regulations. ***Please contact Cogan if you are applying for a permit or if you require a slab verification.*** 

2. PRODUCTION
Once we receive the signed approval drawings, your order will be scheduled for production and you will be advised of the 
expected delivery date. Please do not provide your customer with a delivery date until you receive one from us. 

Production times will vary based on the size and complexity of your order. Our delivery estimates are usually highly accurate and we 
do everything we can to honor them. However,   extenuating circumtances do happen. Cogan cannot be held responsible for delivery 
delays that are due to sudden changes in supplier lead times or to any  other cause beyond our reasonable control. 

For an estimate of our current lead times, please refer to our website: www.cogan.com/Our-Expertise/How-We-Work/

3. TRANSPORT
In case of unexpected delivery delays, we recommend that you schedule your installation only after the shipment has been 
received and inspected. Cogan will not accept backcharges for the time installers wait for a shipment. 

Cogan will always ship your order the best and most economical way. We can also provide the total weight and skid dimensions 
if you’d prefer to arrange your own transport. However, Cogan cannot be held responsible for any shipping damages or lost 
material should you choose your own carrier.

If you are not ready to receive your order by its expected delivery date, we can provide storage services for an additional fee. The 
material will remain the property of Cogan until fully paid.

4. INSTALLATION
We strongly suggest that you use a Cogan Authorized Installer to contract the installation. Cogan Authorized Intallers have 
previous experience working with our products and can reduce the risk of installation errors that may void our Warranty. 

Cogan products are designed for ease of installation, but the drilling of some holes and the application of minor touch-up 
paint may be required. This is normal and considered part of the field work.  For complete instructions, refer to the installation 
procedures on the drawings supplied with your shipment.

5. WARRANTY
Cogan offers a solid product Warranty to protect your investment. If you encounter an issue with one of our products, please call 
1-800-567-2642 ext. 232 or 237. We will issue a work order with a pre-approved $35/hr budget for the repairs. Do not attempt to 
fix the problem without Cogan authorization and an official work order. This will void our Warranty.

Please note that we will also not accept back charges for any repairs, modifications or alterations done without a Cogan work 
order. We are also not responsible for any damage caused by exceeding the conditions and capacity for which the product 
was designed.

6. NATIONWIDE SUPPORT
Need a pair of expert eyes on site? We have a vast network of Manufacturer’s Representatives to support you at every stage 
of your project.

From initial consultation to job site measurements and installation referrals, trust a Cogan Manufacturer’s Rep to be by your 
side in no time. Please contact the location nearest you: 

Bill Carter, Ontario      John Oliveira, NJ        Michael Ross, OH
(647) 922-7225       (908) 296-1373         (330) 936-3882

Matt Slocombe, Ontario     Eric Husa, MI         Paul Caimano, SC
(647) 283-4475       (586) 242-6668         (412) 897-1148

Will Wright, MA       Bryan Broznowski, IL            Wayne Thompson, CO
(978) 618-6779      (312) 498-6339         (303) 604-3310
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1. SOUMISSION DES PLANS POUR APPROBATION
Ce qui détermine la réussite ou l’échec d’un projet personnalisé, c’est l’attention qui est accordée à la vérification des plans soumis pour approbation 
sur le site.

Ces plans précisent l’intégralité des détails dimensionnels de votre commande. Veuillez les étudier attentivement et vérifier les mesures en les 
confrontant à l’état des lieux concernés. Si nécessaire, vous pouvez noter les changements nécessaires directement sur les plans. Par la suite, signez 
un exemplaire des plans et retournez-le à l’ingénieur responsable du projet.

Important : le client ou l’utilisateur final est responsable des dimensions et spécifications finales. Ceci comprend la conformité avec tous les codes 
et règlements de construction. Veuillez communiquer avec Cogan si vous devez faire une demande de permis ou si une vérification de dalle est 
nécessaire.

2. PRODUCTION
Une fois que nous aurons reçus les plans signés, la production de votre commande sera programmée et vous serez avisé de la date d’expédition 
attendue. Abstenez-vous d’indiquer une date à votre client avant que nous ne vous en ayons communiqué une.

Les délais de production varieront selon la taille et la complexité de votre commande. Nos estimations des dates de livraison sont généralement 
exactes et nous faisons tout ce qui est en notre pouvoir pour les honorer. Toutefois, des circonstances exceptionnelles peuvent survenir. Cogan ne 
peut être tenue responsable des retards de livraison attribuables à des modifications soudaines des délais d’exécution de nos fournisseurs ou de 
toute autre cause hors de notre contrôle raisonnable.

Pour une estimation de nos délais d’exécution actuels, veuillez visiter notre site Web : 
https://www.cogan.com/Our-Expertise/How-We-Work/Default-fr.aspx.

3. TRANSPORT
En cas d’un retard exceptionnel de livraison, nous vous recommandons de programmer l’installation uniquement une fois que la commande aura été 
reçue et inspectée. Cogan n’accordera aucuns frais de dédommagement pour le temps pendant lequel les installateurs attendront l’arrivée d’une 
commande.

Cogan expédiera toujours votre commande de la façon qui convient le mieux, au meilleur prix possible. Si vous préférez prendre vos propres 
dispositions de transport, nous pouvons également vous fournir le poids total et les dimensions des palettes. Toutefois, Cogan ne peut être tenue 
responsable de tous dommages ou de toute perte qui pourraient survenir si vous décidez d’opter pour un transporteur de votre choix.

Si vous êtes dans l’impossibilité de réceptionner votre commande à la date de livraison attendue, nous pouvons vous offrir un service d’entreposage, 
moyennant des frais supplémentaires. Les produits demeureront la propriété de Cogan jusqu’à ce qu’ils soient entièrement payés.

4. INSTALLATION
Nous vous suggérons fortement de recourir aux services d’un installateur Cogan autorisé pour l’installation. En effet, les installateurs autorisés de 
Cogan ont déjà travaillé avec nos produits, ce qui atténue les risques d’erreurs d’installations qui annuleraient la garantie.

Les produits Cogan sont conçus pour être faciles à installer, mais le perçage de certains trous et l’exécution de petites retouches de peinture pourraient 
être nécessaires. Ce sont là des actions normales considérées comme faisant partie du travail à réaliser sur le terrain. Pour obtenir les directives 
complètes, consultez les procédures d’installation indiquées sur les plans fournis avec votre commande.

5. GARANTIE
Cogan propose une garantie solide pour protéger votre investissement. Si vous rencontrez un problème avec l’un de nos produits, veuillez appeler le 
1-800-567-2642, poste 232. Nous émettrons un bon de travail avec un budget préautorisé de 50 $ par heure pour les réparations. Ne tentez pas de 
résoudre le problème sans autorisation de Cogan et sans un Bon de travail officiel. Cela annulera nos garanties.

Veuillez noter que nous n’accepterons pas les frais rétroactifs pour toute réparation, modification ou altération effectuée sans un Bon de travail de 
Cogan. Nous ne sommes pas non plus responsables des dommages causés par le dépassement des conditions et de la capacité pour lesquelles le 
produit a été conçu.

6. SOUTIEN À L’ÉCHELLE DU PAYS
Vous avez besoin des yeux d’un expert sur votre site? Nous pouvons compter sur un vaste réseau de représentants qui vous offriront le soutien dont 
vous avez besoin à chaque étape de votre projet.

De la consultation initiale aux références pour l’installation, en passant par les mesures dans vos installations, soyez assuré qu’un représentant de 
Cogan pourra être à vos côtés en un clin d’oeil dès que vous en aurez besoin. Veuillez communiquer avec le bureau de vente le plus près de chez vous :

Bill Carter, Ontario
(647) 922-7225
Matt Slocombe, Ontario
(647) 283-4475
Will Wright, MA
(978) 618-6779
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John Oliveira, NJ
(908) 296-1373
Grant Goodwin, MI
(614) 738-2288
Bryan Broznowski, IL
(312) 498-6339
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Michael Ross, OH
(330) 936-3882
Lucas Ross, OH
(330) 401-8841
Sam Ross, GA
(330) 401-5514
Wayne Thompson, CO
(303) 604-3310
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Production times will vary based on the size and complexity of your order. Our delivery estimates are usually highly accurate and we 
do everything we can to honor them. However,   extenuating circumtances do happen. Cogan cannot be held responsible for delivery 
delays that are due to sudden changes in supplier lead times or to any  other cause beyond our reasonable control. 
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3. TRANSPORT
In case of unexpected delivery delays, we recommend that you schedule your installation only after the shipment has been 
received and inspected. Cogan will not accept backcharges for the time installers wait for a shipment. 

Cogan will always ship your order the best and most economical way. We can also provide the total weight and skid dimensions 
if you’d prefer to arrange your own transport. However, Cogan cannot be held responsible for any shipping damages or lost 
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Please note that we will also not accept back charges for any repairs, modifications or alterations done without a Cogan work 
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Need a pair of expert eyes on site? We have a vast network of Manufacturer’s Representatives to support you at every stage 
of your project.

From initial consultation to job site measurements and installation referrals, trust a Cogan Manufacturer’s Rep to be by your 
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Matt Slocombe, Ontario     Eric Husa, MI         Paul Caimano, SC
(647) 283-4475       (586) 242-6668         (412) 897-1148

Will Wright, MA       Bryan Broznowski, IL            Wayne Thompson, CO
(978) 618-6779      (312) 498-6339         (303) 604-3310
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Kris Maudslien
(206) 200-1425

Steve Peterson, CA
(951) 288-5592

Eric Caddy, TX   
(832) 349-4831

Leonardo Mendiola, Mexico
0 1(800) 868-2677     
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